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ACTA DE LA SESSIč DE LA COMISSIč DE REGIDORIES DELEGADES
DE LôAJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRĉ

IDENTIFICACIč DE LA SESSIč

Car¨cter: ordin¨ria
Data: 21 dôabril de 2022
Horari: de les 8:45 hores fins 10.23 hores
Lloc: sala de sessions de la casa consistorial

ASSISTENTS

Sr. Jordi Colom² i Massanas, alcalde (UPM-UPM.cat)
Sr. Marc Calvet i Mart², primer tinent dôalcalde (ERC-AM)
Sr. Josep Martinoy i Casademont, segon tinent dôalcalde (UPM-UPM.cat)
Sr. Jordi Oliver i Gonz§lez, tercer tinent dôalcalde (ERC-AM)
Sra. Roser Font i Pi (UPM-UPM.cat), quarta tinenta dôalcalde (UPM-UPM.cat)
Sra. Anna Company i Coll, cinquena tinenta dôalcalde (ERC-AM)
Sra. Anna Bonada i P®rez, regidora (UPM-UPM.cat)
Sra. D¼nia Oliveras i Bagu®, regidora (UPM-UPM.cat)
Sr. Gen²s Pigem i Oliv®, regidor (UPM-UPM.cat)
Sra. Pilar Valls i Fibla, regidora (ERC-AM)

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIč

A la sala dôactes de la casa consistorial, es reuneix la Comissi· de Regidories Delegades de
lôAjuntament de Torroella de Montgr², en sessi· ordin¨ria i en primera convocat¸ria a les
8.00 hores del dia 21 dôabril de 2022. Constatada lôexist¯ncia de qu¸rum necessari per a la
v¨lida constituci·, la Presid¯ncia obre la sessi· i es passa a tractar els assumptes inclosos a
lôordre del dia: 
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1. LECTURA I APROVACIč DE LôACTA DE LA SESSIč ANTERIOR DE 7 DôABRIL DE
2022. 

La Presid¯ncia pregunta si algun membre de la Comissi· de Regidories Delegades ha de
formular alguna observaci· de lôacta de lô¼ltima sessi· que sôha de distribuµt amb la
convocat¸ria. No seôn formula cap, per al qual cosa lôacta de la sessi· de 7 dôabril de
2022 es considera aprovada per unanimitat.

2. PROPOSTES DE LES MEDALLES DEL MONTGRĉ

La regidora comenta que han sortit quatre candidats i es debat les possibles alternatives.

3. ASSUMPTES URGENTS

3.1. INTERVENCIč DE LA SRA. ANNA COMPANY I COLL, REGIDORA DôEDUCACIč
I JOVENTUT.

La presid¯ncia cedeix la paraula a la Sra. Anna Company i Coll que interv® per tractar
alguns temes relacionats amb la seva regidoria. 

La Sra.  Company manifesta que les obres de Camins escolars segurs sôiniciaran el dia
dos de maig.

La regidora comenta que hi va haver una reuni· amb la Fundaci· Josep Pallach que
ajuden amb el tema del l¯xic a les escoles. Diu que estan fent un treball als instituts de
quart dôESO amb treball comunitari amb vincle de dos alumnes amb persones grans per
sessions de viv¯ncies. Diu que demanen subvencions en relaci· aix¸. 
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3.2. INTERVENCIč DE LA SRA. ANNA BONADA I P£REZ, PER TRACTAR ELS
ASSUMPTES DE LA REGIDORIA DôACCIč SOCIAL I SALUT.

La presid¯ncia cedeix la paraula a la Sra. Ana Bonada i P®rez que interv® per tractar
alguns temes relacionats amb la seva regidoria. 
La Sra.  Bonada comenta el desallotjament de la persona que ocupava la finca de Els
Sementals. 

La regidora tamb® comenta com funciona el servei per potenciar el catal¨ i la formaci· en
dones estrangeres amb colĿlaboraci· amb el Consell Comarcal del Baix Empord¨.

La regidora explica que en lôanterior Junta de Govern Local van passar les bases
reguladores de diferents serveis dôAcci· Social en diferents aspectes i que les properes
son dôajudes dôurg¯ncia social. Ho explica, aclareix, perqu¯ sôest¨ posant ordre en tots
aquests aspectes, fixant criteris uniformes en determinades adjudicacions dôajudes. 

Respecte a lôacollida de ciutadans ucraµnesos, la regidora explica que es va fer una
reuni· amb la Generalitat de Catalunya fa poc i amb dôaltres t¯cnics de lôEntitat Municipal
Descentralitzada (EMD) de lôEstartit, i es va explicar que comencen a arribar a lôHotel
Flamingo, on hi ha unes vuitanta places, i que aix¸ pot tenir impacte al territori. Diu que
els solĿliciten, sobretot, tenir en compte lôescolaritzaci· dels i les infants, tenint en compte
si es quedaran o no. Diu que cal respectar el temps que es preveu que vulguin quedar. 

La regidora diu que tamb® sôha posat sobre la taula les subvencions amb algun tipus
dôactivitat dôestiu. Diu que lôAjuntament t® el projecte de Lôestiu ®s nostre, per¸ no ®s un
casal municipal i les subvencions nom®s s·n per casals municipals. Diu que cal veure
com sôaprofiten aquestes subvencions. 

3.3. INTERVENCIč DE LA SRA. PILAR VALLS I FIBLA, REGIDORA DE MEDI
AMBIENT, ARXIU I PATRIMONI I PRESIDENTA DE LôORGANISME AUTďNIM DE
CAN QUINTANA-MUSEU DE LA MEDITERRêNIA.

La presid¯ncia cedeix la paraula a la Sra. Pilar Valls i Fibla que interv® per tractar alguns
temes relacionats amb la seva regidoria. 

La Sra.   Valls explica que les pilones sôhan de posar obligat¸riament, en relaci· a
lôexecuci· de les vies verdes, excepte al tram de les Dunes i al tram final de lôEstartit. Diu
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que nôhi van poc m®s de trenta, algunes amb clau i altres fixes. Diu que apart dôaix¸, no
han de fer res m®s amb la via verda. 

La regidora anuncia que es far¨ un tractament de les palmeres del pati de Can Quintana
amb endoter¨pia, per¸ es gestionar¨ des de lô¨rea municipal de Medi Ambient. 

La regidora explica que hi ha unes barraques ocupades on es fa poc i que aix¸ ®s un
tema important. Diu que caldr¨ veure la soluci· que sôhi pot donar. Diu que sôha detectat
des de fa poc. 

La regidora diu que es recolĿlocaran les fites de la muntanya Gran i, respecte el tema de
les cabres, explica que sôhan de treure entre vint i trenta, per¸ sôha demanat que es faci
sense mort. Diu que qui ho fa ®s la Generalitat de Catalunya i que, segurament, es far¨
amb lôajuda dels caadors. 

Finalment, la senyora regidora comenta que es far¨ neteja del Mas Moreu, amb tala
selectiva de poda i arbrat. 

El Sr.  Oliver,  regidor  dôUrbanisme, respecte aquest punt, assenyala que netejar el Mas
Moreu suposa convidar que la gent entri al mas. Diu que sôha de fer, per¸ ®s delicat. 

4. PRECS I PREGUNTES

La Sra.  Font,  regidora  de  Cultura  i  Festes, comenta que han arribat queixes del rec del
Mol², que sôhauria de netejar. 

Els regidors debaten sobre qui i com sôha de netejar lôesmentat rec. Es comenta que
sôhauria de desbrossar i que amb la brigada es mirar¨ com fer-ho. 

El Sr.  Calvet,  regidor  de  Participaci·  Ciutadana, comenta que sôha repr¯s els consells
de barris i explica que es deixaran de fer. Diu que es faran altres coses, per¸ purament, el
consell, no es far¨ com ara. Diu que es far¨ participaci· ciutadana m®s sectorial, per
temes concrets i tamb® amb lôaplicaci· es podr¨ donar lloc a participar. 

La Presid¯ncia aixeca la sessi·, de la qual estenc, com a secretari, aquesta acta.
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Torroella de Montgr², data de la firma digital

L'Alcalde
Jordi Colom² i Massanas

Secretari
Pere Serrano i Mart²n
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